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PROCES _ VERBAL
privind sinteza dezbaterilor $edintei ordinare a Consiliului Local al Orasului Bumbesti - Jiu,

convocat conform prevederilor art. 134, alin. 1, lit. a din OUG nr. 57 / 2019 privind Codul
Administrativ, intocmita astazi 30.01'2025

Convocarea s-a efectuat in baza Dispozitiei N. 571 23.01.2025 emisa de Primarul Orasului

Bumbesti Jiu, instiintarea si convocarea consilierilor efectuandu-se prin comunicarea in format
electronic, pe tablete a invitatiilor impreuna cu materialele de sedinta, prin care consilierii locali au luat

cunostinta de ordinea de zi a sedintei, data, ora si locul desfasurarii acesteia respectiv: 30.01 2025, ora

15.00, la Casa de Cultura " Gheorghe Tatarescu ,, din Bumbesti - Jiu, judetul Gorj.
Presedintele de sedinta este dl Borcan Marius.
Inlocuitorul secretarului general al orasului, doamna Buzuloiu Daniela, face prezenta la sedinta a

consilierilor locali, precizand ca au raspuns PREZENT toti cei l5 consilieri locali in functie.

A. Sunt supuse la vot Procesele verbale ale Fdinielor Consiliului Local Bumbeqti- Jiu din data

de 28.11 .2024, 06.12.2024 ti 19.12.2024 .

Procesul verbal al sedintei extraordinare din data de 28.112024 este aprobat cu 14 voturi

pentru Si o ablinere ( consilierul Udrescu Georgian Lucian).

La Procesul verbal al sedintei extraordinare din data de 06 12.2024 este aprobat cu 15 voturi

pentru.

Procesul verbal al sedintei ordinare din data de 19.12.2024 este aprobat cu l5 voturi pentru.

B. Proiecte
La invitatia presedintelui de sedinta, dl Primar prezinta ordinea de zi a $edinlei, astfel:

l. Proiect de hot5rare privind aprobarea Actului adilional nr' 15 la Contractul nr.

1186/30.01.2014 de delegare a gestiunii prin concesiune a serviciului public de salubrizare Ia

nivelul oratului Bumbegti-Jiu - iniliator Primar Constantin Bobaru intocmesc rapoft de

avizare toate comisiile de specialitate ale CL;

2. Proiect de hotarare privind acceptarea de principiu a ofe(ei de donalie a bunului

imobil- teren inscris in CF nr. 39702 a oralului Bumbe$i Jiu, judetul Gorj - iniliator Primar

Constantin Bobaru. intocmeso raport de avizare toate comisiile de specialitate ale CL;

3. Proiect de hotArare pdvind acceptarea de principiu a ofertei de donalie a bunului

imobil- teren inscris in CF nr. 35903 a ora$ului Bumbeqti Jiu, judeful Gorj - iniliator primar

Constantin Bobaru. intocmesc raport de avizare toate comisiile de specialitate ale CL;



4. Proiect de hotarare pentru completarea Inventarului bunurilor imobile Si mobile ce

alcatuiesc domeniul privat al Om$ului Bumbegti - Jiu insugit prin Hotfuarea Consiliului Local

Bumbegti - Jiu nr. 471 27.05.2010 - iniliator Primar Constantin Bobaru. intocmesc raport de

avizare toate comisiile de specialitate ale CL;

5. Proiect de hoterare pentu modificarea HCL Bumbegti Jiu nr.85/2021 privind

stabilirea consumului mediu specific de combustibil qi a consumului maxim lunar pentru

vehiculul Dacia Duster, inmariculat cu numirul GJ-10-PBJ, precum $i stabilirea consumului

maxim lunar de combustibil pentru vehiculul Dacia Duster cu numdrul de inmatriculare GJ-

05-AGY- iniliator Primar Constantin Bobaru. intocmesc raport de avizare toate comisiile de

specialitate ale CL;

6. Proiect de hotdrare pentru stabilirea consumului mediu specific de combustibil qi a

consumului ma-xim lunar pentru ma$ina autopropulsata pentru lucriri - Buldoexcavator

Hidromek HMK 102B, inmatriculat cu nr. BJ-GJ - 0580 9i motorul auxiliar Diesel montat pe

Sdrdrile 9 MC - Echipament impri$tiere Material Antiderapant - iniliator Primar Constantin

Bobaru. intocmesc raport de avizare toate comisiile de specialitate ale CL;

7. Proiect de hotArare privind aprobarea documentaliei Proiectului tehnic $i Detalii de

execulie a devizului general al indicatorilor tehnico- economici la obiectivul de investifii

"Reabilitare grand oraful Bumbelti Jiu, judetul Gorj"- 1n111u,o, Primar Constantin Bobaru.

intocmesc raport de avizare toate comisiile de specialitate ale CL;

8. Proiect de hotdrdre privind desemnarea reprezentantului UAT Ora$ul Bumbesti-Jiu in

Adunarea Generali a Actionaiilor a ADIA GORJ- inifiator Primar Constantin Bobaru.

intocmesc raport de avizare toate comisiile de specialitate ale CL;

9, Proiect de hotdrare privind aprobarea transmiterii fEra plata cdtre Liceul ,,Mihai
Viteazul" Bumbefti-Jiu, iudetul Gori, a autoturismului marca DAEWOO TFI9YLPGI,
model CIELO EURO III ExE LPG, cu numirul de inmatriculare GJ-35-PBJ, aflat in
proprietatea Ora$ului Bumbefti Jiu- iniTiator Primar Constantin Bobaru. intocmesc raport de

ayizare toate comisiile de specialitate ale CL;

10. Proiect de hotErare privind aprobarea "Planului de lucrari 9i actiuni de interes local pe

Anul 2025" prevazut de legea fi.196/2016 privind venitul minim de incluziune, cu

modificirile Si completdrile ulterioare- inifiator Primar Constantin Bobaru intocmesc raport

de avizare toate comisiile de specialitate ale CL;

ll. Proiect de hotarare privind aprobarea listei de prioritali pentru acordarea locuinlelor

sociale- initiator Primar Constantin Bobaru. intocmesc raport de avizare toate comisiile de

specialitate ale CL;

12. Proiect de hotdrare privind aprobarea Listei nominale cu repartizarea efectivd pe

locatii a solicitanfilor de locuinfe sociale din oralul Bumbe$ti Jiu, jud Corj- iniriator Primar

Constantin Bobaru. intocmesc rapofi de avizare toate comisiile de specialitate ale CL;



13. Proiect de hoterere privind aprobarea componentei integrale a planului de seleclie

pentru derularea procedurii d9 selecfie ti nominalizare a membrilor consiliului de

administratie a societtrfii Public Transport Sery S.R.L.- initiator Primar Constantin Bobaru.

intocmesc raport de avizare toate comisiile de specialitate ale CL;

14. Prezentarea raportului de activitale al consilierilor Iocali qi ai viceprimarului oraqului

Bumbe$ti Jiu pe anul 2024.

C. intrebdri, interpellri, probleme supuse atenqiei Consiliului Local, diverse.

Supusd la vot, ordinea de zi este aprobatd cu 14 voturi pentru $i un vot impotrivd- consilierul
Udrescu Georgian Lucian.

Punctul l. Prezintd dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hoterare.
Discutii: Domnul Lupulescu Ddnul solicite sd punem in vedere societ5lii Polaris sa mereasca

capacitatea de preluare a gunoiului, respectiv a containerelor fixate in pament, ce sunt situate pe str.
Jiului, str, Parargului- unde a fost RAIFFEISEN BANK, la piatra de vechituri- coleus.

Domnul Primar spune ce o sd facem o notificare cdtre aceastd societate pentru a ridica gunoiulin
mai multe zile.

Domnul Boghian propune sa solicitdm firmei de salubritate, sa pune li containere pentru

colectarea textilelor.
Domnul Primar respunde cd nu este un agent economic autodzat se preia deSeurile textile.
Domnul Udrescu Georgian Lucian spune cd a semnalat directorului societdtii Polaris de mai multe

ori, cd autovehiculele care colecteazd gunoiul menajer din oraq, nu sunt conforme, deoarece curge din ele
mizerie $i impraqtie pe gosea un lichid ce provine din aceste gunoaie.

Domnul Udrescu mai semnaleazi ci magazinele din centru ora$ului Bumbetti Jiu, nu au unde se

depoziteze gunoaiele menajere pentru ci au foarte multe $i containerele din aceastd zond sunt mereu pline
pentru cI le folosesc Si cetdtenii care locuiesc in acea zon5.

Domnul Primar rdspunde ca in notificare vom preciza toate solicitdrile.
Doamna Bijnea Violeta spune cd agenlii economici au obligalia sa depoziteze separat cartoanele qi

ce nu tebuie ca Primdria sau societatea Polaris si le asigure locuri de depozitare. Mai spune ci, este tot o
obligalie a acestora sd achizilioneze din bani proprii containere sau recipiente pentru depozitare selectivtr
pana cand societatea de salubritate le colecteazd.

Supus la vot, proiectul de hotirare este adoptat cu 14 voturi pentru qi o abtinere- consilierul
Udrescu Georgian Lucian.

Punctul 2. Ptezinta dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarare.
Domnul Primar precizeaze ca secretarul general sd corecteze la rcdactarea hotararii acestui proiect

$i sA fie inlocuita expresia "subsecvente" cu expresia "toate documentele necesare finalizdrii procedurii

de donatie".
Supus la vot, proiectul de hotarare completat este adoptat cu 15 voturi pentru.

Purctul 3. Prezir.th dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotdrare.
Domnul Primar precizeaze aceea$i corecfie ca li la proiectul anterior.
Disculii: Domnul Udrescu Georgian Lucian spune ce nu are nici o problemd dacd preluam acest

drum, dar sd se faci ceva , mecar sd fie asfaltat.
Domnul Primar respunde cd o sa se vad6 in proiectul de buget c[ toate drumurile sunt prinse ln

proiecrul Anghel Saligni pentru asfaltare.



Domnul Udrescu Georgian Lucian spune cA nu trebuie se a$teptdm acei bahi $i sA asfaltam
drumurile cu banii din bugetul local.

Supus la vot, proiectul de hotArare completat este adoptat cu lsvoturi pentru,

Punctul 4. Prczintd dl Primar, Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotdrare.
Domnul Udrescu Georgian Lucian intreabd daca a sta pani acum cineva in acel apaitament, dacd a

plStit impozit.
Domnul Primar rdspunde cA da, locuieste cineva in acest apaftament cu chirie ti vrea seJ cumpere.

Supus Ia vot, proiectul de hotirare este adoptat cu 15 voturipentru.

P nctul 5. Prezinth dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hoterare.
Domnul Udrescu Georgian Lucian spune cd Dacia Duster cu numarul 05 AGY, este folosit de

Polilia localS, iar pand acum cdliva ani foloseau un cielo, deci chiar sunt necesari acegti 50 litri in plus,

degi nu este o paguba a$a de mare, Crede ci, consumudle sunt trecute de la o matina la alta.
Primarul raspunde ce pe viitor, se dovedeasce afirmafiile pe care le face. Consumurile sunt

inregistrate ti se verifice de cetre o persoantr care are acces la ceasul de inregistrare al autovehiculului cat

;i la kilometrajul de la bordul acesteia.

Supus la vot, proiectul de hotar.ere este adoptat cu 14 voturi pentru, 1 abtinere (Udrescu Georgian
Lucian) din totalulde l5 consilieri prezenti.

Puttctul 6. Prczintd dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarare.
Domnul Udrescu Georgian Lucian spune ci buldoexcavatorul a fost achizifionat de cur6nd;i ar

trebui se cumperem un GPS ca se nu mai existe suspiciuni pentru consumul de carburant. Considerd cd

aceastd achizilie nu este prea mare fald de cheltuiala fdcute la achizilionarea buldoexcavatorului.
Primarul raspunde ca in funclie de activitatea pe care o face, poate consuma mai mult sau mai pufin

combustibil. Adicd, dacd de exmplu std pe loc, sau cu ce viteze circuld, etc.
Domnul Morie Nicolae Ovidiu propune se se achizifioneze Si o cisterna pentru udarea strtrzilor in

anotimpulcald.
Domnul Primar rispunde cA avem o cisterna pentru apa care se ataleazA la o ma$ind $i este utilizate

in acest scop.
Supus la vot, proiectul de hotirare este adoptat cu 14 voturi pentru qi 1 impotrivd (Udrescu

Georgian Lucian).

Punctul 7. Prczintd dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarare-

Domnul Udrescu Georgian Lucian mentioneazd cd, de 20 de ani spunem cd o sd gAsim solutii

fi fonduri pentru construirea unui gtrand. Considerd ce localia aleasd are o suprafati prea micd, ce este

langd piara de vechituri ti ca o sa fie de fapt o piscina, nu un ttrand, datorita dimensiunilor mici.
Domnul Morie Nicolae Ovidiu propune sd fie mutat coleusul ln alt[ localie.
Domnul Primar respunde cd suprafala este mai mult decat suficiente.
Domnul Morie Nicolae Ovidiu intreaba care este adancimea piscinelor.
Domnul Primar rdspunde cA nu $tie exact, este trecut in proiect,
Domnul Lupulescu Denuf considere de asemenea ci suprafafa $tmndului este mice.
Supus la vot, proiectul de hotarare este adoptat cu 15 voturi pentru.

Put ctul 8. Prczinti dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL a! avizdt favorabil proiectul de

hotarare. Nu sunt discutii. Supus la vot, proiectul de hotarare este adoptat cu 15 voturi pentru .

Punctul 9. Prazinta dl primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarare. Nu sunt discu[ii. Supus la vot, proiectul de hotarare este adoptat cu 15 voturi.



Punctul 10. Prezinti dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de
hotarare.

Discu{ii: Domnul Udrescu Georgian Lucian propune sd avem in vedere cd cei care Iocuiesc in
noul c6min social $i nu pot pliti chiria, si poatd efectua aceste ore de munctr in compensare.

Domnul Primar rispunde ci se referd la persoanele care beneficiazA de ajutor social, nu la
compensarea de care vorbeste domnul consilier.

Supus la vot, proiectul de hotarare este adoptat cu l5 voturi pentru.

Pu ctul 11. Prezintd dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarare.
Domnul Udrescu Georgian Lucian spune ci a licut sesizdri pentru ca au fost inundate unele

camere din acest camin qi trebuia schimbat parchetul, dar nu gtie dace s-a hcut acest lucru.
Domnul Primar respunde ci da, s-au remediat deficienfele $i s-a rispuns la sesizdrile respective.
Supus la vot, proiectul de hotarare este adoptat cu 15 voturi pentru.

Punctul 12. Prezintd dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarare. Nu sunt discutii. Supus la vot, proiectul de hotarare este adoptat cu 15 voturi pentru.

Punctul 13. Prezintl dl Primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de

hotarare.
Doamna Buzuloiu Daniela- Secretarul general spune cd trebuie corectat textul de la paginile 12,

68, 70, in sensul cd cifra 5 va fi inlocuiti cu cifra 3 unde se vorbe$te de numdrul membrilor din Consiliul
de Administratie.

Supus la vot, proiectul de hotarare modificat este adoptat cu 14 voturi pentru fi o ablinere
(Udrescu Georgian Lucian).

C. htetpelafi, inlrcbari, pelitii, alte prcblenle care se supun atentiei co siliului.
Domnul consilier Morie Nicolae Ovidiu spune ca l-a contactat domnul Carstoc- patronul

restaurantului de la Vi$ina, in legeturd cu orarul de funclionare al societefilor comerciale care au obiect de

activitate baruri $i restaurante. Precizeazd ca sunt mai mulli patroni nemullumili de art.3 din HCL
Bumbe$ti Jiu n.122/2023 prin care a fost modificat orarul de funclionare al societililor de alimentatie
publicd Si nu maipot funcliona non stop.

Domnul Primar rdspunde ce, dace consilierii locali nu sunt de acord cu acest program, pot inilia
un proiect de hoterere pentru modificarea orarului de funclionare in acest sens. MotiveMe ctr, aceast6

hotlrere a fost data ca urmare a mai multor sesizari din paftea vecinilor localiilor unde sunt amplasate
baruri ti restaurante li a verificdrilor IEcute de Polilia nalionald li Polilia locala. Domnul Primar mai
menlioneaz5 c[, trebuie sa ia in considerare propunerile cetdlenilor si binenteles sd ia masuri in vederea
soluliontuii favombile a acestora. Considerd ce, modificarea orarului este justificati $i in prezent pentru

ci, daca un agent economic desfdloara acdvitefi de alimentafie publica incadrate in codurile CAEN la
baruri Si restaurante, intr-un spafiu situat la mai pulin de 50 metri de clidirile de locuinle, trebuie sd

respecte prevederile legale privind intervalul orar de pdstrare a linittii publice dupd ora 22.
Domnul Udrescu Georgian Lucian are o problemi cu faptul ca a fost oprite apa la cigmelele din

oral, astfel cd, dace merg in parc, copii nu au unde sA se spele sau se bea apa.

Domnul Primar respunde ce a fost o avarie, dar s-a rezolvat fi vom achiziliona pompe care s; nu
ne mai faci probleme din cauza condiliilor meteo nefavorabile.

Domnul Borcan Marius spune ce este un robinet principal de la care pornesc celelalte robinete $i
care a fost sigilat in urma sesizarilor, astefl incat sd nu mai fie probleme.

Domnul Udrescu Georgian Lucian propune ca Iantana de la Curtitoara sa fie renovate pentru cd

este in paragina qi este monument istoric.
Domnul Primar rdspunde ci nu este monument istoric, dar trebuie reparati ti pentru ce a fost

folositd candva de eroii no$tri ti de aceea se spune ca este monument istoric.
Domnul Udrescu Ceorgian Lucian mai spune cd traseul oursei de copii de acasa pana la looalA pe

care il face societatea locald de transport, si fie mai lung, respectiv pani la ie$irea din Curtitoara.



Primarul rdspunde ci nu s-a cerut aviz pentru asta, dar ia in considerare propunerea.
Tot domnul Udrescu Georgian Lucian propune ca microbuzul galben ce avea inscrip{ionat

"transport copii" sd fie doar pentru elevi, pentru ce i-au adus la cunitinla unii ceteleni ce transportd
angajatii de la uzina,

Domnul Primar respunde ci o si verifice,
Domnul Morie Nicolae Ovidiu intreabd de ce nu a venit domnul manager al spitalului la sedinfa ,

pentru cA a fost invitat.
Domnul Primar rispunde cd l-a chemat, dar nu poate sd rdspundI pentu dansul, nu $tie de ce nu a

dat curs inYitatiei.
Doamna Bijnea Violeta spune cd in ziua urmetoare, la ora 11 este convocat consiliul de

adminisftafie la spital qi poate pafticipa daci vrea sau dacd consilierii vor se propuna ceva, sa le spunl
densa.

Domnul Primar le aduce la cuno$tint5 consilierilor qi le soli6 acordul pentru prelungirea
teremenului de depunere a cererilor in temeiul legii nr.l5l2003 privind construirea unei locuinfe
proprietate privatd pe terenurile de la Curliosara, str Bisericii, deoarece nu s-au atribuit toate loturile.

Toli consilierii sunt de acord gi prin urmare, se acordd termen pentru depunerea acestor cereri
pen6 la data de 31 maftie2025.

Dl presedinte de sedinta, Borcan Marius, declara inchise lucrarile sedintei.

PRESEDINTE DE SEDINTA.
Consilier,

CONTRA.SEMNEAZA,
Pentru veridicitatea celor consemnatc

SECRETAR CENERAL,
Exercitare temporara atributii

Jr. Daniela BUZULOIU
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